



Protokoll för Svenska Rugbyförbundets styrelsemöte 2025-03-31

Datum: 17:e Mars 2025

Tid: kl. 19.00 – 22.00

Plats: Digitalt via Teams

Kallade: SRF:s styrelse, suppleanter, valberedningen, GS

Närvarande:

Anders Blixt (AB)	Kassör
Lina Olausson (LO)	Ledamot
Patrik Holm Thisner (PHT)	Suppleant
Monica Häljestig (MH)	Suppleant

Formalia

1. Mötets öppnande
LO öppnar mötet
2. Närvaro och beslutsrätt
Se ovan
3. Val av mötesordförande
LO väljs av mötet
4. Val av mötessekreterare
Sittande, LO väljs av mötet
5. Val av mötesjusterare
PHT och MH väljs av mötet

6. Per Capsulam beslut

Inget inkommet

När	Beslut

7. Godkännande av dagordning

Mötet godkänner dagordningen

8. Genomgång av föregående mötesprotokoll

Utgick

Beslutsärenden

Inget inkommet

Rapportärenden

1. Generalsekreterarens rapport

Föredragande NJ, Neil har haft möte med SM veckan och vi har ansökt och vi är i del 2 (Tekniska specifikationer ska in). Vi behöver ha ett möte i Karlstad och med Karlstad klubben och kommun.

NJ har haft möte med Kalmar kommun för att boka 7s. Kommunen är villiga att hjälpa till att stötta för att rusta upp planer och för att få 7s finaler i Kalmar. De vill även ha landskamp i Kalmar. Det funkar bra den 26e oktober.

Styrelsen diskuterade kring 7s SM, här behövs en process från TKs sida där klubbar får ansöka om att arrangera 7s SM.

Styrelsebeslut: Att godkänna landskamp i Kalmar den 26e oktober.

NJ berättar om konferens i Riga, Sverige ligger mycket bra till i Norden och vi har flest spelare utbildade. Vi har också data som är relevant och uppdaterad. Om vi fortsätter utvecklas kommer vi kunna gå upp till nivå med Polen och Tyskland och



Email: kansli@rugby.se

Rumänien. Det var en rugby T1-match som visades upp under den helgen. T1 är en kontakt-fri form av rugby.

Det finns planer på en "Nordic Super Cup", detta ska gynna utveckling i alla våra nordiska länder och kan äga rum 2026. Diskussionerna i Riga handlade även om att göra det lättare att samarbeta i Norden via samarbetsavtal, detta framförallt för att gynna breddrugby.

NJ, LO och MH hade möte med RF för att de har gjort en undersökning om hur våra föreningar ser ut. De hade frågat 14 föreningar, där de flesta inte hade svarat när RF hade begärt in handlingar. Vi bör ha 53 aktiva föreningar, men enligt RF har vi över 70. Skillnaden beror på klubbar som ska ha stängt ned över tid. Vi behöver se till att vissa av dessa klubbar tas bort från våra listor. Det som är positivt är att vi vet vilka föreningar som har LOK stöd t.ex. och vi vet att RF har koll på de föreningar vi har. Vi behöver ta bort de föreningar som inte längre finns och se till att få vilande föreningar i drift. Vi behöver skriva en rapport till RF hur vi jobbar med detta, deadline 15e.

2. Kassör

MH har tagit över attestering från Anders för att underlätta lite för AB, NJ hjälper till med att ta fram budget och skickar till styrelsen. Kristin på RF skickade över frågor till LO som NJ och LO tar ett möte om imorgon den 1e april.

3. Administrationsrapport/ Organisations rapport

Årsmöte, verksamhetsrapporten är i princip klar. Den ska skickas till styrelsen som får redigera om det är saker som ska läggas till eller tas bort.

Vi har en motion som är inkommen från Exiles som handlar om att de anser att dom blir dubbelfakturerade i laglicenserna när dom har flera lag. Detta är en komplex fråga då vi behöver se till att vi täcker våra kostnader för försäkringar, men vi det är bra för svensk rugby med flera lag.

De andra motionerna som har kommit in har vi diskuterat och svarat på gemensamt i tidigare möten. Inriktningen på svaren har bestämts men formuleringarna i svaren kan ändras, alla i styrelsen ges möjlighet att gå igenom motionerna på sharepoint och ändra språkligt.

Presidie för årsmötet, sekreterare Cathrin Boström har tackat ja. Ordföranden är inte helt klar, men vi har två förfrågningar ute och en Jonathan Svensson som har sagt att han kan hoppa in i värsta fall.



Email: kansli@rugby.se

Styrelsen frågar valberedningen hur det går att hitta en styrelse. Valberedningen har svårt att få ihop tillräckligt många kvinnor till styrelsen.

LO har skrivit en arbetsordning till årsmötet, vilken godkändes av mötet.

4. Tävlingsrapport

Föredragande MH, Serieföreskrifterna är färdiga och har skickats ut. Klubbarna behöver göra "vaccinera klubben" för att kunna spela. TK har också fått egen sida på hemsidan.

5. Rapport från ungdomskommittén

Föredragande PHT, inget inkommet.

6. Rapport från kommunikation och marknadsföring

Detta går in under marknadsföring. PHT får i uppdrag att ta fram avtal. Förslaget är att använda Canterbury som leverantör för matchställ + bomullsrugbytröja respektive pikétröja som supportertröja eller dylikt. Vi behöver även ha ett avtal, från annan leverantör för off-field kläder. Ett förslag är Craft. Dessa köps in genom ett annat bolag, som inkluderar webshop och lager. När avtalen har utvecklats, skickas utkastet ut per mejl. Beslut kan tas per capsulam.

7. Ordförandens rapport

Inget inkommet

8. Utbildning och Antidoping

Vi behöver se till att klubbarna gör "vaccinera klubben" och "ren vinnare". 15 april ska rugbybyns antidoping plan in till RF. MH skriver denna.

NJ berättar att vi det finns en föreningsadministratörskurs från WR, vilken borde erbjudas till alla föreningar. De som håller i utbildningen är flexibla, vilket gör att vi lägger ut på idrottonline att genomföra en kurs i november.

Vi har brist på förstaledare i p18 så vi behöver göra en utbildningsinsats för att ta fram mer förstaledare.

9. Aktiviteter



Email: kansli@rugby.se

Årsmötet, se ovan.

10. SDF:s

Inget inkommet.

11. HR-ärenden (valberedning och GS lämnar)

Vi har övertalighet på RUK och den tjänar inte den funktion som vi tidigare hade behov av.

Vi har en Elitansvarig där pengarna snart är slut, men vi ser att behovet för denna tjänst finns kvar. Styrelsen behöver ta vidare beslut i denna fråga. Oriol Ripol som har tjänsten är också en värdefull tillgång för förbundet.

Övriga verksamhetsområden

1. Demokrati- och jämställdhet

Inget inkommet

Övriga ärenden

2. Nästa möte

Ons 9e april 19:00

Anders Blixt, vice ordförande

Lina Olausson, sekreterare



Email: kansli@rugby.se

Monica Häljestig, justerare

Patrik Holm Thisner, justerare



Email: kansli@rugby.se